
Sierpc 23.03.2023 

BURMISTRZ 

MIASTA  SIERPCA 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

     Mieszkańcy Sierpca poprosili mnie czyli  Barbarę Gil – radną Rady Miejskiej  Sierpca o obejrzenie 

schodów z ulicy Narutowicza na rynek. Byłam, porobiłam fotografie – jestem przerażona. Schody były 

brudne. Metalową część niszczy rdza, znikają elementy schodów. Przekazuję Panu Burmistrzowi 

Miasta Sierpca te smutne informacje.   

Mieszkańcy Sierpca chcą wiedzieć, co będzie ze schodami ? Obecny ich stan wymaga remontu.  

Mieszkańcy doskonale pamiętają: że długo trwały zabiegi o nowe schody - była to bardzo droga  

inwestycja i trzeba było długo na nią czekać. 

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 



Odpowiedź Burmistrza Miasta na interpelację dotyczącą schodów jest następująca: 

 

  



W uzupełnieniu interpelacji dotyczącej schodów – proszę o informacje: 

1. Czy zlecono ekspertyzę stanu technicznego schodów oraz określenie szacunkowych kosztów 

remontu schodów? 

2. Na kiedy będzie wykonana wyżej wymieniona ekspertyza ? 

3. Czy zabezpieczono części schodów, które urwały się, lub oderwano je od całości ? 

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 


